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ПОРШОК ДЕННИЙz

l. Про технiчнi завдання на проектIl створення умов доступно.,ii
об'сктiв для людей з iнвалiднiстю та iнших маломобiльних груп населе ,чя

(доповiдач: Королюк Олександр - заступник начальника управлiння-началы "ili
вiддiлу мiстобудування та архiтектури управлiння мiстобудування, архiтекryри
та мiстобулiвного кадастру департаменry архiтекryри, мiстобулування,
житлово-комунального господарства та енергозбереження обласноТ вiйськовоТ
адмiнiстрацiТ).

2. Про технiчнi завдання на про€кти з розроблення мiстобудiвноi
документацii (доповiдач: Сокульський Андрiй начальник вiддiлу
мiстобудiвного кадастру та збереження традицiйного середовища управлiння
мiстобудування, архiтекryри та мiстобудiвного кадастру департал{ё}'
архiтектури, мiстобулування, житлово-комуuального господарства
енергозбереження обласноi вiйськовоТ адмiнiстрацiТ).

те нiчне завдання забезпеченняЗ. Про те нiчне завдання на проекти забезпечення житлом пiльговйь
та соцiально незахищених верств населення (доповiдач: Королюк Олександр -
заступник начальника управлiння-начальник вiддiлу мiстобулування та
архiтекryри управлiння мiстобудування, архiтекryри' та мiстобудiвного
кадастру департаменту архiтекryри, мiстобуиування, житлово-комунального
господарства та енергозбереження обласноI вiйськовоi адмiнiстрацiТ).

4. Про технiчне завдання на проекти з пiдтримки tTpoeKTiB розвI4тк),
спiвробiтництва територiальних громад областi (лоповiдач: CoKyurbcbкl,
Андрiй начальник вiддiлу мiстобулiвного кадастру та збереже1

пlльгови}

середовища управлiння шriстобулування, архiтектуllи
кадастру департаменту архiтекryри, мiстобудування, житлово\
господарства та енергозбереження обласноi вiйськовоi

традицiйного
мiстобулiвного
комунального
адмiнiстрацiТ).



Харченко Володимир вiдкрив засiдання тематичноТ експертноi фокус-
групи та ознайомив iз порядком денним.

1. сЛУхАЛИ:
КоролюК ОлексаНдр - ознайомИв iз проСктамИ технiчнИх завдань (ТЗ) ,;;

двома напрямками забезпечення безперешкодного доступу людей ',.,

обмеженими фiзичними можливостями до об'ектiв громадського призначення,
а також створення умов доступностi У громадських просторах. Розповiв, Що В

областi реutлiзуеться Нацiональна стратегiя зi створення безбар'ерного
просторУ та пов'яЗанi З нею захОди. ОчiКуванимИ результатами вiд реалiзацii
проектiв за ТЗ буле:

- забезпечення доступностi для осiб з iнвалiднiстю . та iнших
маломобiльних груп населення до об'сктiв i закладiв соцiальноi сфери, охорони

здоров'я, освiти, культурИ, фiзичноi культурИ та спорту, НОД&Нr в

адмiнiстративних послуг, булiвель i примilцень органiв виконавчот влади ,,"),

органiв мiсцевого самоврядування - 60 О/о;

- оновлення за сучасними стандартами доступностi до 5 %

громадських просторiв у населених пунктах областi

KocTiB Михайло запропонував проектний покztзник

громадських просторiв збiльшити до l0 % та визначати його не в
областi, а для кожноi територiальноi громади окремо.

Козак Дндрiй - акцентував, що важливо, щоб при проведеннi ycix РОбiТ
(ремонт, капiтальний чи поточний) враховув€lлись вимоги забезпеченl-;

безперешкодного доступу, так як це передбачено будiвельниN,Iи HopMaI и

Зокрема, щоб пiсля ремонту тротуари не зЕUIишЕUIися перешкодою дJ,;
маломобiльних груп населення.

.щеркач Олександр - пiдняв питання про необхiднiсть розроблення схем
органiзацii руху транспорту з урахуванням вимог доступностi для
маломобiльних груп населення.

Монастирський Григорiй акцентував на важливостi iнтеГРаЦii

обласного плану заходiв з Щержавною стратегiею з урахуванням
перспективних донорських про€ктiв мiжнародноi допомоги

Харченко Володимир - пiдкреслив, що питання triеального створеНr_'Я

умов доступностi ycix об'ектiв для людей з iнвалiднiстю Та iНШИ,

маломобiльних груп населення е прiоритетним для областi, у тому числi iз

врахуванням негативних наслiдкiв збройноI агресii проти Украiни.

2. СЛУХАЛИ:
Сокульський Андрiй - ознайомив iз просктами технiчних завдань (ТЗ) За

двома напрямками - розроблення мiстобулiвноi документацii регiон€[лЬного Та

мiсцевого рiвня. Iнформував про ocHoBHi показники на початок 202З рокУ Та

прогнозованi результати, якi плануеться досягнути завдяки реалiзацii прОеКТi

за цими ТЗ. Зокрема прогнозу€ться, що наротягом 2024-2027 poKiB бУД,.

]l

територiй

оновлення
цiлому по



, 
"tiч

розпочато розроблення (внесення змiн) до схеми планування териТорii Областi,

Кременецького, Тернопiльського чи Чорткiвського району, а акТУ€rльна

мiстобудiвна документацiя становитиме :

_ комплекснi плани просторового розвитку територiй територiальних
громад буд. затверджено для Зб % громад;

_ генерЕtльнi плани затверджено для ЗOО/о MicT, 60Yо селищ мiськоГО ТИПУ,

4О/о сiл;
- детальними планами територii буд. охоплено 4 О/о територii ОбЛаСТi.

Королюк Олександр - iнформував про технiчне завдання (ТЗ) на про€кти
забезпечення житлом пiльгових та соцiально нез ищених верств населення.

Розповiв, що ТЗ та покuвники opieHToBaHi на дi )чу програму для наДанНя

пiльгових довготермiнових кредитiв на булiвництво (придбання) житла ДЛЯ

молодих сiмей та одиноких молодих громадян, а також вiйськовослУжбовЦiВ.

Козак Дндрiй - BHic пропозицiю уточнити н зву завдання, розширивши
можливих учасникiв, а також збiльшити прогнозованi покuвники У зв'яЗКУ i,
перспективними житловими програмами.

4. сЛУхАЛИ:
Сокульський Андрiй - ознайо ив iз проект технiчного завдання ( t З),

спрямованого на пiдтримку проектiв р)звитку спiвробiтництва територiальних
(тз),технiчного

громад областi. Наголосив, що iнiцiатива укладення таких договорiв н€шежиТЬ

органам мiсцевого самоврядування, а в ТЗ на про€кти закладено МоЖЛИВе

спiвфiнансування, проведення навч€Lпьно-консультативних захоДiв Та

пiдвищення квалiфiкацii представникiв громад у цiИ галузi.

ВИРIШИЛИ:
Схвалити запропонованi про€кти технiчних завдань на про€кТи

регiонального розвитку, якi увiйдуть до проскту плану заходiв з реалiзацii

lз

у 2024-2027 роках Стратегii розвитку Тернопiльськоi областi на 202l,
2027 роки з урахуванням висловлених на засiданнi зауважень (лоДаютьСЯ).

Результати голосування: за-l0, проти - 0, утримались - 0.

Закриття засiдання

Керiвник тематичноi
експертноi фокус-групи Володимир ХАРЧЕНКО

Андрiй СОКУЛЪСЬКИЙСекретар експертноi фокус-групи


